
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

 
 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt 

2. Elevrådet 

a. Der har ikke være elevrådsmøde siden sidst. 

3. Princip for meddelelsesbogen 

a. Der er udarbejdet et udkast en arbejdsgruppe på baggrund 

af oplæg fra Ole. I arbejdsgruppen har det været drøftet, om 

de øvrige principper skal konsekvensrettes. 

Meddelelsesbogen kan tale ind i skolens øvrige fokus på 

feedback. Der er dog behov for, at det overvejes om 

ressourcerne trækkes fra andre prioriterede områder f.eks. 

to-lærerordningen. Skolehjemsamtalerne drøftes blandt 

årgangskoordinatorerne med henblik på øget aktivering af 

samtalerne f.eks. a la cafe-koncept. Princippet evalueres i 1. 

halvår 2023 med henblik på at blive klogere på, om det 

fungerer. Udfordringen er, at det især rammer lærerne i de 

ældste klasser på ressourcer – den manglende faste struktur 

for hvilke fag der skal vurderes i meddelelsesbogen, giver 

udfordringer for planlægningen af forberedelses- og 

undervisningstider.  

b. Det aftales, at ledelsen og lærergruppen kommer med 

oplæg til prioriterede fag for hver årgang fra næste skoleår. 

Det aftales, at princippet er, at forældre på 7.-9. årgang kan 
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anmode om vurderinger på enkelte fag. Princippet tilrettes 

og udgives herefter. 

 

4. Trafiksikkerhed 

a. Udvalget for miljø og trafik har prioriteret Gungehusskolen 

øverst på baggrund af en teamdrøftelse i udvalget. Der er 

dog fortsat behov for fokus på at få bedre skoleveje især 

foran skolen og dialog med politikerne bl.a. om at få et 

fodgængerfelt på Høvedstensvej.  

Det vil være en god ide at gøre det mindre attraktivt at køre 

bil. Demi skriver udkast til åbent brev til politikerne med 

opfordring til dobbeltrettet cykelsti og sildebensparkering – 

og med opfordring til at politikerne kommer på besøg en 

morgen. 

 

5. Driftsøkonomi 

a. Resultatet for 2022 drøftes på næste bestyrelsesmøde. Der 

foregår pt. dialog med centeret vedr. den fremtidige økonomi 

for skolen.  

b. I driftsbudgettet sker en omfordeling ml. driftsmidler og 

lønkroner. Det skyldes et fortsat behov for at finansiere et 

underskud på lønmidler, så skolen også viser centeret en 

vilje til at tage ansvar for at skabe økonomisk balance. Det 

er dog et mindre beløb end tidligere, men betyder fortsat, at 

der igen i år sker en reduktion af midler til indkøb på fag etc.  

c. Håndværk og design får færre midler, idet faget tilbydes til 

færre klasser som følge af ændrede krav fra ministeriet.  

Ellers er ønskerne fra fagene imødekommet. 

 

6. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Høringssvar vedrørende distriktsændringer 

fremsendt til centeret. 

b. SKOK: 

i. Ingen møder gennemført 

c. Medarbejder: 

i. Ingen yderligere bemærkninger 

d. SFO og Klub 

i. Dialog indledt mellem Bredalsparken og klubben. 

Overgangen er ved at blive planlagt. Der er ca. 20 

klubmedlemmer tilbage. SFO’en er ved at planlægge 

den nye fordeling mellem 0.-1. og 2.-3. årgang, hvor 

de to ældste årgange går på Gungehuset. 

e. Ledelsen: 

i. Indskrivningen ligger og vipper i forhold til om der 

kommer 3 eller 4 klasser i den kommende 0. årgang. 

Hvis der er flere børn fra distriktet, der får afslag fra 

andre skoler, vil det betyde, at der oprettes et 4. spor 
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for denne årgang. Endelig vurdering af antallet af 

klasser afventer, men kan have betydning om, der 

skal etableres 4 klasser i 0. klasse eller ej.  

ii. Helhedsplan for unge på Gungehusskolen drøftes 

med familieafdelingen og ungecenteret (begge 

Børne- og Ungeforvaltningen), SSP og ledelsen.  

iii. Ledelsesrokade – Martin bliver leder for ældste 

afdeling, mens Nadja overtager Ressourcecenteret. 

Nicklas tager yderligere ansvar for indskolingen op til 

og med 2. årgang. Pt. fungerer samarbejdet godt 

imellem ledelse, centeret og lærerne. 

7. Eventuelt  

a. SFO’ens lokaler kan lånes til klassearrangementer. 

b. Orkestermester – der er generelt ro på, men en enkelt 

underviser var udfordret i forhold til at skabe ro i 

undervisningen. Lærerne har været i tæt dialog med 

musikskolelærerne og støtter dem i at skabe den 

nødvendige ro.   


